
T680 无线耳机使用说明

FCC ID：2AZBO-N00034

请仔细阅读本指南并妥善保管以备将来使用

用户指南

感谢您选用本产品，为了您更好的使用本产品，请在使用前仔细阅读快速入门指南，并妥善

保存。

·T680 无线耳机，双耳高清通话

·根据人体工学原理，贴合耳蜗，佩戴舒适，即使运动也不易掉落。

耳机参数

电池容量：3.7V/35mAh
音乐播放：4-5 小时

充电时间：1.5 小时

双耳通话：4 小时

重 量：5g

充电仓参数

电池容量：3.7V/300mAh
充电时间：1.5 小时

总续航：12 小时（可充满耳机 3 次）

尺寸大小：60*46.8*26.2mm
产品重量：45g

耳机操作

接听：触摸左/右耳机一次，

挂断：触摸左/右耳机一次，

拒接：来电时，长按两秒触摸键，

加减音量：快速触摸三次右耳加音量，触摸三次左耳减音量，

播放/暂停：音乐中，触摸左/右耳机一次播放/暂停音乐，

上下换曲：触摸两次右耳下一曲，触摸两次左耳上一曲

降噪开/降噪关/通透模式切换:长按两秒触摸键，

启动语音助手：三击触摸键

项目 操作方法 LED 状态

开机 从充电舱拿耳机自动开机或

长按 3S 开机

LED 白绿灯交替闪

关机 耳机开机状态下放入充电舱

关机并充电

耳机 LED 白灯亮，充满后 LED
白灯灭

进入配对 开机自动进入配对模式 主耳白绿灯交替闪烁，副耳白



绿灯熄灭

连接成功 打开绿牙搜索蓝牙名：T680 LED 白绿灯灭

断开连接 自动进入配对模式 主耳白绿灯交替闪烁，副耳白

绿灯熄灭

回连 开机自动回连 无

蓝牙无连接自动关机 开机后无任何操作约 5 分钟

后自动关机

所有 LED 灯灭

耳机充电中 耳机放回充电舱内 LED 白灯亮

耳机充满电 耳机在充电舱内 LED 白灯灭

低电报警 电量低于 3.3V，耳机提示“嘟..
咚..”语音

主副机白灯 3 秒闪 1 次，3V
时自动关机（10 分钟左右）

配戴图示

保养与保存

保持耳机清洁对于安全、卫生的使用很重要

1. 请勿佩戴已显肮脏的入耳式耳机；

2. 耳机不使用时，请始终将其存放在洁净干燥的环境中；

3. 请勿与其他物品存放一起，因为这样可能会造成污染；

4. 避免储存在过热过冷的环境中；

5. 避免接触液体，并避免极端温度或高湿环境；

6. 请勿非专业，不规范的拆解耳机，以免造成耳机偏音

T680 Wireless Earphone User Manual

FCC ID：2AZBO-N00034

Please read this guide carefully and safekeeping for future needs

User Guide

Thank you for choosing this product. For your better use of this product, please read the Quick
Start Guide carefully before use and keep it properly.
·T680 wireless earphones, binaural high-definition call
·According to the principle of ergonomics, it fits the cochlea and is comfortable to wear, and it is
not easy to fall off even if you exercise.

Earphone parameters
Battery capacity: 3.7V/35mAh
Music playback Time: 4-5 hours
Charging time: 1.5 hours
Talk Time: 4 hours



Weight: 5g

Charging Case parameters
Battery capacity: 3.7V/300mAh
Charging time: 1.5 hours
Total battery life: 12 hours (can full charge the headset 3 times)
Size: 60*46.8*26.2mm
Product weight: 45g

Headset operation
Answer Call: touch right/left ear
Hang up Call: touch right/left ear
Rejection:When a call comes in,Press and hold touch button for two seconds.
Volume up and down: Fast touch three times right ear to increase the volume, touch three time
left ear to decrease the volume。

Play/Pause: In the music statue, touch right/left ear to play /pause music

Music move prev/next:
Fast touch tow times right ear to move next music, and touch tow times left earbuds to move
music prev
ANC/Transparent mode switching: Press and hold touch button for two seconds.
Starting voice assistant: Fast touch three times right/left earbuds.

Active voice assistant: triple-click the touch button
Enter Pair Automatic enter pair mode

After power on
Host earbud Red& Blue
crossing blink, minor earbuds
Red&Blue LED close

Connected Open bluetooth search Pair
Name: T680

LED Red and Blue light close

Disconnect Automatic enter pair mode Host earbud Red& Blue
crossing blink, minor earbuds
Red&Blue LED close

Connection Connection after Power On N/A
Bluetooth disconnect and
Auto power off

Automatically shut down after
about 5 minutes without any
operation after booting

All LED close

In charging Place earbuds back charge
case

LED Red lighting

Full charge Earbuds in charge case LED Red close
Lower Battery alarm When the power is lower than

3.3V, the earphone prompts
"beep..dong.."

Host and minor earbuds Red
LED blink each 3 seconds and
when 3V automatic shut off
(Around 10mintues)



Wearing icon
Care and Preservation
Keeping your earphones clean is important for safe, hygienic use
1. Do not wear dirty earphones;
2. When the earphones are not in use, please always store them in a clean and dry environment;
3. Do not store it with other items, as it may cause pollution;
4. Avoid storing in an environment that is too hot or too cold;
5. Avoid contact with liquid, and avoid extreme temperature or high humidity environment;
6. Please do not disassemble the earphones in an unprofessional or non-standard way, so as not
to cause the earphones to be out of tune

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two
conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause
undesired operation

This device has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device,
pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection
against harmful interference in a residential installation. This device generates, uses and can
radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions,
may cause harmful interference to radio communications.
However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this
device does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined
by turning the device off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one
or more of the following measures:
--Reorient or relocate the receiving antenna.
--Increase the separation between the device and receiver.
--Connect the device into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is
connected.
--Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could
void the user's authority to operate the equipment


